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W odpowiedzi na interpelację nr 147/2019 w sprawie budowy sygnalizacji świetlnej na 

przejściu dla pieszych przy Al. Generała Władysława Sikorskiego naprzeciw ul. Nowowiejskiej 

uprzejmie informuję, że budowa sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych na 

al. Sikorskiego w rejonie ul. Nowowiejskiej jest uwarunkowana analizą zasadności jej 

zastosowania. Opiera się ona na liczbowych ocenach bezpieczeństwa i warunków ruchu 

pieszych i pojazdów. Jest kilka kryteriów, które bezpośrednio wpływają na ocenę, m. in. 

natężenie ruchu pojazdów, obciążenie ruchem pieszym, widoczność na skrzyżowaniu oraz 

zdarzenia drogowe. W związku z powyższym Miejski Zarząd Dróg w Rzeszowie wystąpi do 

Komendy Miejskiej Policji z prośbą o udzielenie informacji o zdarzeniach drogowych, 

wykonane zostaną pomiary ruchu oraz złożony zostanie wniosek do Komisji                                   

ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego o wydanie opinii dotyczącej zasadności 

budowy sygnalizacji świetlnej na przedmiotowym skrzyżowaniu. Na podstawie uzyskanych 

wyników badań i opinii przeprowadzona zostanie analiza zasadności budowy sygnalizacji 

świetlnej. 
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